
Dagsorden for bestyrelsesmøde den 27.11.2017, kl. 19.00 - 21.30 på skolen i Blenstrup 

Pia Elberg Forældrevalgt, formand  x  

Julie Foldager Sørensen Forældrevalgt, næstformand   X 

Caroline Sarah Lindkvist 
Pedersen 

Forældrevalgt   A 

Jesper Lunøe Forældrevalgt  X 

Bruno Veise Engelbrektsen Forældrevalgt  X 

Mads Carlsen Forældrevalgt   X 

Anna Vibeke Godiksen Forældrevalgt  X 

Sascha og Ellen Elevråds-repræsentanter Bælum  X 

Sofie og Julie Elevråds-repræsentanter Terndrup  U 

Anja Torp Sørensen Medarbejderrepræsentant, Blenstrup 
(skole/Valhalla) 

 X 

Lisbeth Møller Eriksen Medarbejderrepræsentant, Bælum 
(skole/SFO/Bondegård) 

 X 

Per Pahl, Medarbejderrepræsentant, Terndrup, Spc.kl.  X 

Tina Burmeister Medarbejderrepræsentant, Terndrup 
(skole/SFO) 

 X 

Mikael Drejer Konst. pædagogisk leder, skolen i Terndrup, 
afd1 og afd2  

 X 

Anja Hassing (deltager ad hoc) Pædagogisk leder, Skolen i Blenstrup og spc.kl   X 

Peter Hansen Konst. pædagogisk leder, skolen i Bælum, afd1 
og afd2  

 X  

Ove L. Lauridsen Daglig leder af daginstitutioner i Kilden Børne- 
og Ungeunivers. 

 A 

Søren Jørgensen Kontraktholder, Kilden Børne- og Ungeunivers  X  

Deltagere: X = tilstede, A = afbud, U = udeblevet 
  

1 Godkendelse af referat  
Godkendt  



2 Godkendelse af dagsorden 
Godkendelse af dagsorden  

3 Skriftlig orientering fra alle enheder i Kilden med mulighed for at spørge ind 
og evt. supplere. OBS – pga lederskift var der ikke skriftlige indmeldinger før 
mødet denne gang, og flere punkter .  
 
Daginstitutioner: 
  
FÆLLES:  
 
VALHALLA: Flere medarbejdere som er sygemeldt. Vikar indkaldt.  
  
BONDEGÅRDSBØRNEHAVEN:  
SFOer: TUMLEREN:  
  
BÆLUM SFO:  
  
VALHALLA SFO: Medarbejder som er sygemeldt. God hjælp af hinanden.  
VALHALLA SFO 2: Der mangler stabil voksen - det giver et sårbart tilbud. Søren 
undersøger muligheder for at bedre situationen hurtigt. 
  
FÆLLES: Der arbejdes med en ny model for pædagoger i undervisningen. Det 
blev opgaveløsning ind i skolen. Teamkoordinator og ledelsen koordinerer 
pædagogenes indsats med øget fokus på prioriterede behov. Formålet er at 
skabe bedre relationer og forudsætninger for læring.  
  
BLENSTRUP: Klassekonferencer, læringssamtaler, og forberedelse af 
skole-hjem samtaler. Der skal nu følges op klassekonferencer. Der er er planlagt 
juleaktiviteter med fokus på fællesskab og med inddragelse af forældre.  
  
BÆLUM: Klassekonferencer. Afd. 1 har emneuge i uge 50 med indbydelse af 
forældre til en markedsdag. Eleverne producerer varer i emneugen som sættes til 
salg på markedsdagen. 
  
TERNDRUP: På et par årgange er der fokus på forældresamtale, 
klasserumsledelse, 5. årgangs forældre inviteres til et arrangement om det gode 
forældre samarbejde. Både forældre og elever er inviteret med.  
Der skal laves større musiklokale, og tegningerne er klar - der tages m2 fra 
biblioteket. Der tænkes nye tanker vedr. central placering af biblioteket.  
 
 
Elevrådene:  
Eleverne havde drøftet test i undervisningen – herunder den praktiske afvikling. 
På baggrund af diskussionen blev det præciseret at formålet med testene altid 



skal forklares for eleverne. Det er godt at eleverne på forhånd ved hvornår 
testene afvikles. Pædagogisk leder laver en plan for hvordan de nationale test 
afholdes med fokus på at undgå mandag morgen, lige efter en ferie og flere efter 
hinanden.  
Der er arrangeret fælles elevrådsmøde den 11. december.  
Eet punkt på dagsordenen er planlægning af Gallafest - fælles skolefest for 
eleverne i udskolingerne.  
Elevrådet i Bælum har taget initiativ til at arrangere Uno-turnering i det store 
frikvarter hele ugen.  
  
Bestyrelsen:  
Forældre-repræsentanter orienterede fra deltagelse i det Kick-off møde vedr. 
gode overgange fra børnehaver til skole som Kilden havde arrangeret i 
samarbejde med Aavangen og Huset i skoven. Formålet var at informere 
forældre til børn på vej i skole om hvordan institutionerne samarbejder om at 
skabe trygge overgange til skolen i Terndrup.  
Der var bl.a. oplæg ved erhvervspsykolog, og forældrene roste kvaliteten af 
arrangementet.  
 

4 Status for fusionen 
Herunder præsentation af ny kontraktholder, konstituerede mellemledere og 
opfølgning på ”vi”-stemning.  
Opsamlende møder i de forskellige faggrupper har givet en større fælles 
forståelse medarbejderne grupper på tværs.  
 
En forælder fra Terndrup har foreslået at Kilden deltager i et DBU-projekt kaldet 
Hovedet, kroppen og klubben som led i Åben Skole. Der var stor opbakning til 
forslaget og ledelsen følger op.  
  

5 Evaluering af skolefest i Terndrup 
Kort evaluering af afvikling af festen – herunder start-tidspunkt, fælles-spisning og 
udgiftsniveau. 
Festen var for børn, forældre og medarbejdere i afdeling 1. Forældre kunne 
medbringe mad eller bestille mad via Terndruphallen. Information om mulighed 
for bestilling af mad skal fremover sendes ud i god tid og det skal understreges, 
at der kan medbringes drikkevarer. Bestyrelsen vurderer at priserne for mad og 
aktiviteter i boderne var rimelige. Tidspunktet var fra kl. 17-20. Der var en 
hyggelig og god stemning. Forældrene ønsker at dato og tidspunkt for festen 
udmeldes i starten af skoleåret. 
Der laves opfølgende evaluering på kommende møder mellem forældre i 
bestyrelsen og klasseråd.  



6 Status vedr. legeplads-udvalg 
Ledelsen har holdt møde med Pia Bonde vedr. hjælp til at søge midler til 
legepladser i Terndrup og Bælum.  
Anja orienterede om at man i Blenstrup er ved at etablere et støtteforening.  
Forældrene mindede om at der er nedsat et legepladsudvalg og at alle 
medlemmer skal involveres. Medarbejdere og ledelse må gerne henvise 
initiativrige forældre til at kontakte Jesper, som er forældre-repræsentant i 
udvalget. 

7 Håndtering af vikar-ordning 
Der er kommet flere personer på vikarlisten - også læreruddannede vikarer, og 
det har været en hjælp i hverdagen. Der skal fortsat arbejdes med 
implementering af vikar-princippet. Ledelsen følger op.  

8 Samarbejde mellem dagpleje og børnehaver 
Dagplejen kan ikke længere komme på besøg i Bondegårdsbørnehaven på grund 
af madordningen. I Blenstrup kommer dagplejen jævnligt på besøg. Den private 
dagpleje i Blenstrup kommer ofte på besøg på legepladsen.  
Kan vi lave en strategi hvor vi indtænker dagplejen i vores hverdag. Fælles årligt 
møde? Punktet tages op igen, når der er ansat ny leder af dagtilbudene.. 

9 Morgenrutiner på skolerne 
Der er via Forældreintra informeret om, at skolen er låst til afdeling 1 i Terndrup 
indtil kl.7.35, hvor tilsynet starter. Forældrene i bestyrelsen ønskede at diskutere 
denne praksis og praksis på de øvrige skoler. 
Medarbejdere og ledelse informerede om at morgenåbningen i Terndrup fungerer 
godt nu med den nye praksis. Udmeldingen til forældrene kunne misforstås og 
den kunne skrives mere anerkendende. 

10 Høring vedr. placering af 10. klasse i Rebild kommune 
Bestyrelsen havde fokus på indhold og mål for målgruppen til 10. Klasse og på 
sikring af offentlig transport fra alle dele af kommunen. Søren samler 
bestyrelsens indmeldinger i et høringssvar.  

11 Kommunikation 
Under dette punkt diskuteres aktuelle og kommende kommunikations-initiativer 
ift. forældre, lokalsamfund og kommune. 
 
Ledelsen laver opfølgende formidling på Kick-off mødet om overgange fra 
børnehave til skole. Det bør suppleres af flere fortællinger fra forældre om 
hvordan de oplever overgangen i hverdagen – f.eks. i form af små FB videoer. 
Det skal have fokus nu pga. skoleindskrivning i januar.  
De gode erfaringer med afholdelse af Åbent Hus i Blenstrup lægger op til 
gentagelse – måske også andre steder. Peter vil gerne komme med input til dette 
arbejde - der samles op på næste bestyrelsesmøde.  
 



Vi skal have kommunikeret medarbejdernes udbytte af processen med Erik Berg 
omkring den fremtidige dialog i Kilden til forældrene.  

12 Økonomi 
Kort orientering v. kontraktholder  
Udsat til næste møde 

13 Elever – lukket punkt 
  

14 Personale - lukket punkt 
  

15 Evt. 
  
Næste bestyrelsesmøde afholdes på skolen i Terndrup den 4/1.2018, kl. 19.00 - 
21.30 
  

 


